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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. február 
12-én - hétfőn - du. 17,00 órakor megtartott   k ö z m e g h a l l g a t á s á r ó l. 
 
A közmeghallgatás helye: a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. Kéky Lajos Város 
Művelődési Központ Színházterme (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6. szám) 
 
Jelen vannak a közmeghallgatás megkezdésekor: Szólláth Tibor polgármester,  
Dr. Juhász Endre alpolgármester, Nagyné Juhász Krisztina, Szabóné Marth Éva, Papp 
Gáborné, Bódi Judit, Ötvös Attila, Kovács Zsolt, Tóth Imre képviselők 
 
A közmeghalltatáson részt vett még: Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr 
 
A közmeghallgatásról távol maradtak: Buczkó József és Dr. Éles András képviselő 
urak 
 
A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, a Hajdúnánási Közös 
Önkormányzati Hivatal iroda és csoportvezetői és dolgozói, Jóna Imréné 
jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként jelen volt még: Csige Tamás Hajdúdorog város polgármestere 
   
A közmeghallgatáson megjelentek meg az önkormányzat bizottságainak tagjai, a 
városban működő intézmények, gazdasági társaságok, civil szervezetek vezetői és 
munkatársaik, valamint a város lakossága részéről 75 fő.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a közmeghallgatáson megjelenteket, 
valamint a TV-n keresztül a város lakosságát. Megállapította, hogy a közmeghallgatás 
9 fő képviselő jelenlétével határozatképes és azt megnyitotta.  
Ezek után a jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért javaslatot. 
 
Kovács Zsolt képviselő úr Papp Gáborné képviselő asszonyt javasolta jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
(A teremben levő Papp Gáborné képviselő asszony jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 

 
A képviselő-testület Papp Gáborné képviselő asszonyt, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt  
8 igen szavazattal, l tartózkodással (Papp Gáborné) - külön határozat hozatala nélkül - 
elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr bevezetőjében a napirendi pont kapcsán elmondta, 
hogy a 2018. évi költségvetés tervezetének lakossági megismertetésére kerül sor. A 
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Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság már megtárgyalta a 2018. évi költségvetés első 
olvasatát és javaslatokat is tett.  
Ezek után kivetítő segítségével ismertette a város lakosságával a 2018. évi 
számadatokat.  
A költségvetés főösszege 2018. évben 5 milliárd 662 eFt ennek oka az, hogy egy sor 
jelentős beruházás ebben az évben kezdődik, illetve ér véget. A tervezett helyi 
adóbevétel 655 millió Ft, nagyságrendi változás nincs, adómérték növekedésre 
tervezés nem történt. Ezek után a normatíva feletti támogatásokat, a 2017. évi 
költségvetésben a gyermekeket érintő kiadásokat, a normatív támogatásokat, valamint 
az ellátottak pénzbeli juttatásait ismertette. 
2018. a fejlesztések éve. 2011-ben az volt az elsődleges cél, hogy a szociális segélyből 
élőket visszaintegráljuk a munka világába. 2018. évben az a cél, hogy a 
közfoglalkoztatásból az emberek kerüljenek ki az elsődleges munkaerőpiacra.  
Azonban, aki nem talál helyet, részükre továbbra is lesz közfoglalkoztatási program, 
melyek a következők: mezőgazdasági program, helyi sajátosságra épülő, 
mezőgazdasági főutak, belterületi utak, belvízelvezető rendszerek karbantartása, 
illegális hulladéklerakó helyek felszámolása. Ennek a keretösszege nagyságrendileg 
554 millió Ft, amelyhez 70 millió Ft önrészt kell biztosítanunk, így 510-550 fő kaphat 
lehetőséget, amely lényegesen kevesebb, mint korábban. 
A belterületi járdák felújítására belügyminisztériumi forrásból nyertünk 34 millió  
Ft-ot, amelyből megújul a Nikodémusz, Bocskai utca, illetve a Jókai utca vasúti átjáró 
és az Arany János utca közötti utca egy-egy szakasza.  
A továbbiakban az elmúlt képviselő-testületi ülésen napirendként szereplő lakossági 
önerő bevonásával megvalósítható út- és járdaépítésről tájékoztatta a jelenlevőket. Ez 
közös érdekünk, sokat fordítunk út- és járdaépítésre, hiszen lakókörnyezetünk 
komfortosabbá tétele mindenki érdeke. Bízik abban, hogy ezzel a lehetőséggel, 
amelyhez az önkormányzat 50%-os támogatást biztosít élni fognak a lakosok, főleg a 
kisebb közösségek, kisközök lakosai. 
Ezek után a zöld város kialakításáról beszélt, melynek nagyságrendje 600 millió Ft, 
amely az Ady Endre-Mártírok útja által bezárt tömblakásokon belül valósulna meg. Itt 
kialakításra kerül játszótér, futókör, szabadtéri fitnesspark, kutyasétáltató és közösségi 
terek. A lakóteret övező parkolók, szervízutak és járdák is megújulnak, illetve a 
termelői piac kisebbfajta felújítása is megvalósul.  
Nem önkormányzati fejlesztés, de önkormányzati cég valósítja meg a távhőrendszer 
rekonstrukcióját, mely 429 millió Ft-os összegű, és amely rendszer felújítása már 
elkerülhetetlen. Korábban volt egy tervünk, amely arról szólt, hogy geotermikus alapra 
helyezzük a teljes távhőrendszert, ez 1,6 milliárd Ft-os fejlesztés lett volna, amelyhez 
sajnos nem nyertünk fejlesztési forrást.  
Hajdúnánás és Tedej városrész szennyvízberuházása is véget ér 2018. évben.  
Közös beruházás Hajdúdorog városával a közlekedésfejlesztés, a 280 millió Ft a várost 
érintő útra vonatkozik. 
Energiahatékonysági fejlesztéseink is jelentősek lesznek, most a Művelődési Központ, 
a Családsegítő Szolgálat épülete, a tedeji, a Magyar és a Nikodémusz utcai óvoda 
következik. Napelem kerül telepítésre az elhangzottakon túl a sportcsarnokra, a Baross 
utcai kollégiumra. A Városháza épületén más forrásból a tavalyi évben valósult meg a 
nyílászáró csere. 
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Az egészségügyi alapellátással kapcsolatban elmondta, hogy a Tüdőgondozó 
épületében gyermekcentrum kerül kialakításra és új 152 m2-es épületrész épül hozzá és 
teljes körű felújítás lesz végrehajtva. A tüdőgondozó pedig beköltözik a Szalay János 
Rendelőintézetbe.  
Külterületi utak fejlesztésére 130 millió Ft-ot nyertünk. Ebből az összegből újul meg a 
047 számú, Nyíregyháza felé vezető külterületi út. 
Helyi közösségek fejlesztésére 250 millió Ft-ot nyertünk. Ebben egy nagy projekt van, 
amellyel a Művelődési Ház műszaki paraméterein tudunk javítani, Helyi TV, stúdió, 
színház világítás, hangosítás 70 millió Ft összegben. A többi összegre helyi 
közösségek, civil szervezetek pályázhatnak.  
60 millió Ft-os forrás érkezett a települési környezetvédelmi infrastruktúra 
fejlesztésére.  
Helyi gazdaságfejlesztésre 100 millió Ft-os programunk van. Ebből az összegből az 
Iskola utcai iskola tálalókonyhája kerül átalakításra, illetve a helyi termelőknek hűtő és 
raktárkapacitás fejlesztés valósul meg. 
A turizmusfejlesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy be tudtunk csatlakozni egy uniós 
pályázathoz, amely megyei szintű. Nagyságrendileg 120 millió Ft-os fejlesztést tudunk 
megvalósítani, tanösvény, városmakett létesítése, és fogadóház építése. 
Ipari parkok, ipari területek fejlesztésére 500 millió Ft-ot nyertünk. 2012. évtől folyik 
tárgyalás a General Electric vezetésével, több vezetőváltás volt már az időszak alatt, 
amely nem könnyített a helyzetünkön. Márciusig van határidő arra, hogy a telephelyet 
meg tudjuk-e kapni vagy sem. Elmondta még, hogy a területen levő épületek még 
meglepően jó állapotban vannak, bár 20 éve nem folyik ott semmiféle tevékenység. 
Ezt a pénzt, ha hozzátesszük és rendbe tesszük a területet lehetőséget tudunk 
biztosítani az ipar fejlesztésére. A „B” terv, ha ez nem valósul meg, akkor a régi 
vályogvető területén lehetne kialakítani ipari övezetet. Természetesen az első változat 
lenne jó és a régi Tungsram területe is újra életre kelne. Mindenki tudja, hogy voltak 
környezeti problémák. Az a terület, amelyet most átadásra kérünk nincs olyan 
állapotban, hogy ne tudjuk átvenni. Az a rész, amely környezetileg problémás volt azt 
a GE nem kívánja és nem is tudja átadni.  
A Fecskeház kialakítással kapcsolatban elmondta, hogy hosszú idő telt el, de most már 
olyan, mint amilyennek látni szerettük volna. Közfoglalkoztatási programban 
pályáztunk anyagra és munkaerőre is és így került a mostani állapotba. Az első  
16 lakás elkészült, tudjuk fogadni a beköltözésre váró fiatalokat.  
Az Esély-Otthon program keretében 200 millió Ft-ot nyertünk, amelyből 100 millió 
Ft-ot tudunk fordítani önkormányzati tulajdonú lakások felújítására. A program 
magában foglalja, hogy 25 év alatti fiatalok legyenek és vállalják azt, hogy 
Hajdúnánáson élnek és dolgoznak és egy évre ösztöndíjat is kapnak.  
Nem önkormányzati beruházás a Hunyadi utcai Sportcsarnok megépítése, mely a régi 
háziipari szövetkezet helyén valósul meg.  
Az elhangzott beruházások költsége 5 milliárd Ft. Bízik abban, hogy a képviselő-
testület a város lakosságával együtt elkötelezett a célok elérése érdekében.  
Megköszönte a figyelmet és átadta a szót a jelenlevőknek, hogy mondják el 
véleményüket, javaslataikat. 
Kérte a hozzászólókat, hogy szíveskedjenek nevüket, és lakcímüket elmondani a 
hozzászólás előtt. 
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Dovics József 4080 Hajdúnánás, Bethlen G. krt. 19. szám alatti lakos a lakása előtti 
útszakasszal kapcsolatban mondta el, hogy nagyon rezeg a lakás, amikor elmennek 
előtte a járművek. Az áteresszel kapcsolatban mondta el, hogy előttük az árok nem 
elvezető, hanem gyűjtő, ahol felgyűlik a sok csapadék. 2014. évhez viszonyítva 
nagyon megnőtt előttük a busz és gépjármű forgalom is és megsüllyedt az út. 
Megkérdezte, hogy lesz-e ebben valami változás. 
 
Patai Istvánné 4080 Hajdúnánás, Áchim A. u. 45. szám alatti lakos 
hozzászólásában elmondta, hogy a szennyvízcsatornázás megvalósult az utcájukban. 
Megköszönte még, hogy a szelektív hulladékgyűjtők elkerültek a Baross-Honfoglalás 
utcai kanyarból. Jó gondolat volt ez, de sajnos sokan nem arra használták, amire való. 
Megkérdezte, hogy egy telek vagy ingatlan tulajdonosnak a ház falától ki az utca, 
illetve az árok fele mennyi méterre köteles azt rendbe tartani. A várost járva sok 
helyen látja azt, hogy nem a tulajdonos vágja a füvet, hanem a közfoglalkoztatott. A 
továbbiakban elmondta, hogy korábban is működött az, hogy kisebb közösségek 
összefogtak útépítés, vízbevezetés, stb. és néhány évig nem kellett adót fizetniük. 
Megjegyezte, hogy minden tisztelete a mezőgazdaságban dolgozóknak és nagy értékű 
gépeiknek, de ha milliós traktorokra telik és felhordják a sarat az úttestre, miért nem 
takarítják azt le. Tudomása szerint ezt régen is letakarították, mert balesetveszélyes. 
Ebből adódóan a kerékpárosok a járdán közlekednek. Problémája volt még az 
elektromos rokkant kocsik és elektromos kerékpárok városközpontban a járdán való 
közlekedésére. Megkérdezte, hogy hova forduljon, hogy az Áchim András utcán 30 
km-es sebességkorlátozó tábla kerüljön kihelyezésre, illetve a járda rossz állapotát 
említette. Megkérdezte, hogy mi célt szolgálnak a Fürdő előtt levő kihasználatlan 
építmények, internet kávézó, van-e funkciójuk, van-e üzemeltetője a WC-nek, illetve 
ne csak piaci napok legyen nyitva a nyilvános WC a piac területén. A 
sportlétesítményekkel kapcsolatban jegyezte meg, hogy kell-e nekünk még egy új 
létesítmény. Megkérdezte, hogy a szürke marha út mit takar, illetve mi lesz az Attila 
utcai óvoda sorsa. Végezetül elmondta, hogy szomorúan vette tudomásul, hogy 
Szilágyi Erzsébet a Művelődési Központ igazgatónője elment a városból, de ez úton is 
sok sikert kíván neki az új munkahelyén. Megköszönte a figyelmet és jelezte, hogy 
egy év múlva ismét is lesz. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte a hozzászólást és felhívta a figyelmet, 
hogy nem kell egy évet várni, hiszen minden szerdán fogadóórán őt, vagy 
alpolgármester urat meg lehet keresni.  
 
Máró Lajos 4080 Hajdúnánás, Munkácsy u. 10/a. szám alatti lakos a csapadékvíz 
elvezetéssel kapcsolatban, illetve az árokalj takarításról és a fakivágásokról 
érdeklődött. Elmondta még, hogy a Dobó István és a Perczel utcai szakaszon az ősz 
folyamán 8 db fát vágtak ki, illetve a Bethlen G. krt. 25. szám előtt is. Miért vágtuk ki 
a fákat, amikor a zöld övezetről beszélünk. A továbbiakban a buszok hajnali 
beindításáról beszélt a Nyíregyházi utca vonatkozásában. Problémaként vetette fel a 
piac Nánási Portéka előtt levő vasállvány jelenlétét, illetve esős időben a bódék 
megközelítése körülményes. Javaslata volt, illetve egy nagyobb összeggel is 
hozzájárulna ahhoz, hogy a temetőben fejlesszük tovább a térfigyelő kamerák 
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telepítését. Hiányolta, hogy a tavaly felvetett dolgokat a Nyíregyházi-Vörösmarty-
Tulipán utcai kérdésben nem sikerült orvosolni. Végezetül a Tedej-Kálmánháza 
összekötő út állapotáról beszélt, illetve jelezte, hogy a Jókai-Kazinczy utcán elkészült 
a szennyvízbekötés, de a sebességkorlátozó tábla ottmaradt.  
 
Péntek Sándor 4080 Hajdúnánás, Honfoglalás u. 56/a. szám alatti lakos a 
Honfoglalás utcai állapotokról beszélt a közlekedés és csapadékvíz elvezetés 
vonatkozásában, majd a Domán faiskola által bérelt területről beszélt, ahol autók 
állnak és nem biztosított a gyalogosközlekedés. Meglátása szerint, ha nem teszünk 
semmit, akkor nem kellene adót fizetnünk, illetve ő még nem tett ki soha szemetet és 
mégis kell neki fizetnie a szemétdíjat. 
 
Nábrádi Benedek 4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 9. szám alatti lakos 
hozzászólásában a Hunyadi utcai sportcsarnok megépítéséről beszélt. Tudomása 
szerint a Soós Sára ház mögött nemsokára átadják a gimnázium sportcsarnokát, ezáltal 
felszabadul az Irányi sportcsarnok kapacitásának egy része. Véleménye szerint sokkal 
fontosabb feladataink lennének. A pályázásokkal kapcsolatban elmondta, hogy amire 
lehet, arra pályázunk akár kell, akár nem. A megnyert pályázatokba olyan dolgok is 
bele vannak foglalva, amelyeknek nem kellenek, pl. Fürdő környéke. Az Ady Endre 
krt.-Mártírok útjai pályázattal kapcsolatban elmondta, hogy az utak felújítását, 
csapadékvíz elvezetés tekintve azonnal igent mond, de kutyafuttató, futópálya stb. 
kevésbé fontosak. Mártírok és az Ady Endre körúthoz hasonlóan a Köztársaság téren 
is van szerviz út és üzletek is vannak. A szennyvízrendszer le van szakadva és hetente 
jön a szippantó, amely nem kellemes. Végezetül megállapította, hogy a sportcsarnok 
megépítése nélkül az utak felújíthatóak lennének, illetve logisztikai javaslatot tett a 
távhőrendszer csővezetékének felújítására. Hozzászólása végén a Nánási Portéka 
pavilonjainak elhelyezését kifogásolta, melyet véleménye szerint meg kellene cserélni 
a piac közepén húzódó pavilonokkal.  
 
Gacsályi Gábor 4080 Hajdúnánás, Kossuth u. 2. szám alatti lakos véleménye 
szerint is fontos a jogos felvetések orvoslása. A beruházásokkal kapcsolatban 
elmondta, illetve megkérdezte Nábrádi Benedek úrtól, hogy amikor 20 évvel ezelőtt a 
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola épült nem volt ilyen kritikus. Az iskolának sem 
udvara, sem tornaterme, sem konyhája nem volt. Meglátása szerint a város fejlődik és 
ezért hálát kell adni, és annak kell örülni, ami van. Össze lehet hasonlítani a várost a 
mai képével, illetve a 20, 30 évvel ezelőttivel. Könnyebb mindent várni, de amit meg 
tudunk tenni helyileg, azt tegyük meg. A tornateremmel kapcsolatban elmondta, hogy 
Nábrádi úrnak ahhoz nincs köze, hogy az egyház a saját pénzéből mit épít. A városért 
építi, a városnak, a városban élő, gyerekeknek, fiataloknak és inkább legyen kettő vagy 
három, mint egy sem. Véleménye szerint erre a városra jellemző, hogy ami volt, azt 
megtartotta, fejlesztette és továbbvitte. A maga részéről örül az 5 milliárd Ft 
beruházási összegnek. Pályázni arra kell, amire lehet. 
 
Radó László 4080 Hajdúnánás, Báthori u. 23/a szám alatti lakos arról érdeklődött, 
illetve az a problémájuk, hogy nálunk van szennyvíz, de nincs ivóvíz. 
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Nagy Lászlóné 4080 Hajdúnánás, Honfoglalás u. 65. szám alatti lakos a külső körút 
kérdését vetette fel, hogy az mikor valósul meg. Elmondta még, hogy a nagy járművek 
egymás mellett nem férnek el, a kialakított árkot, útpadkát tönkreteszik. Egyetértett 
azzal, hogy a Honfoglalás utcán nem lehet megközelíteni az élelmiszer és a 
mezőgazdasági boltot. Javasolta, hogy a környék képviselője járja be ezt a területet. 
Végezetül a vízóra leolvasással, számlázással kapcsolatban szólt hozzá. A 
szennyvízbekötéssel kapcsolatban mondta még el, hogy ha jobb idő lesz, akkor állítsák 
már vissza a területet az eredeti állapotába. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, hogy sajnos nem minden 
felvetett probléma fog megoldódni napokon belül. Bízik azonban abban, hogy kollegái 
rangsorolják a kéréseket és tervszerűen kerül az megoldásra. A továbbiakban felhívta a 
figyelmet arra, hogy a városnak új honlapja van és az adott problémákat be lehet 
jelenteni és arra választ is kap a bejelentő. Most hallottunk egy sor felvetést pl. 
járművek közlekedése, de nem tudjuk a másik fél véleményét, akik bizonyára azt 
fogalmaznák meg, hogy ők megfizetik a rájuk eső adót, ezért használhatják az utakat 
is. Mindenki tudja, hogy ezek az utak nem a mostani nagy tömegű járművek 
közlekedésére készültek. A körút nem önkormányzati fenntartású út. Ennek egy 
szakasza megújult, most az a panasz, hogy túl gyorsan mennek a járművek. Öt éve 
dolgozunk azon, hogy megújuljon a távhővezeték rendszer. Fontos azt látni, hogy 
honnan indultunk és hova jutottunk el. Nem arról van szó, hogy sportcsarnokot 
építünk, és nem építünk árkot, elhanyagoljuk a szerviz utakat. Elmondta még, hogy 
azért szeretnénk a sportcsarnokot a város központjába megvalósítani, hogy könnyen 
elérhető legyen, és minden gyermek tudja azt használni a mindennapos testnevelés 
során. Napközben délelőtt az iskolák tudják használni, délután pedig a női kézilabda 
csapat. Ez az épület 15 év után az önkormányzat tulajdonába kerül. A 
belvízelvezetéssel kapcsolatban Bethlen Gábor krt. vonatkozásában elmondta, hogy 
valóban szeretnénk továbbvinni a fejlesztést, de sajnos erre most nincs pályázat, az 
igény viszont jogos. Igyekszünk megvalósítani a fokozatosság elvét figyelembe véve. 
A szennyvízberuházás nagyon fontos volt, most a kisközökben valósult meg, és az is 
igaz, hogy a helyreállítás sávosan, ideiglenesen történt meg és valószínűleg azért 
maradt még kint a sebességkorlátozó tábla is. Elektromos robogó, elektromos 
kerékpár, sárfelhordás esetében a közösségi együttélés alapvető szabályait kellene 
betartani. A buszjárattal kapcsolatban elmondta, hogy nyáron van járat a Fürdőbe és 
működik a WC is, de télen nem. Egyébként nemcsak a piacon van nyilvános WC, 
hanem a buszmegállóban is. Elmondta még, hogy a Mártírok-Ady Endre körúton 
kialakítandó zöld területen is tervezik nyilvános WC kialakítását. A továbbiakban az 
Oxenweg programról nyújtott tájékoztatást kiemelte, hogy a városfejlesztési stratégia 
kapcsán, majd az integrált településfejlesztési stratégia kialakítása során is, amely 
rendezvényre a város lakossága is meghívást kapott és mindenki elmondhatta 
véleményét, itt ebben a teremben, ahol sokan részt is vettek. A maga részéről is 
sajnálja, hogy Szilágyi Erzsébet már nem ebben az épületben dolgozik. Az Attila utcai 
óvoda épületével kapcsolatban elmondta, hogy a felújítás folyamatos, nyilván azt 
vesszük figyelembe, hogy hány fő gyerek használ egy-egy épületet. A fakivágásokkal 
kapcsolatban mondta el, hogy a város alkalmaz egy főkertészt, akinek a szakmai 
véleménye alapján kerülnek a fák kivágásra. Sajnos azonban nemcsak azért kell 
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kivágni egy fát, mert beteg, hanem azért mert valami kivitelezésnek az útjában van, de 
helyette adnak facsemetét. A temetőben levő térfigyelő rendszer kiépítése, 
továbbfejlesztése folyamatban van. Szomorú, hogy arról kell beszélnünk, hogy 
ellopják a virágokat és egyéb tartozékokat. A közutak városba vezető útjainak 
felújítása ebben az évben megtörténik. A Honfoglalás utcai állapotokról elmondta, 
hogy sajnos nem egyszerű a megoldás, a műszaki szakemberek többször 
megvizsgálták már. A pályázások a legjobb tudásunk szerint történnek, a város 
fejlődését figyelembe véve. A Báthori utcai ivóvíz ügyében kérte a jelenlevő 
irodavezető asszony mielőbbi segítségét. A vízdíjak számlázásával a maga részéről is 
egyetértett, ez valóban felháborító, több levelet írt már ez ügyben a TRV Zrt-nek. 
Tudomása szerint újra indítják a vízórák leolvasását és a valós díj kerül kiszámlázásra. 
A parkosítás, virágosítás valóban nagyon fontos a város bel- és külterületén is. Ebben 
a kérdésben is elindult egy-két városszépítő program.  
 
Dovics József 4080 Hajdúnánás, Bethlen G. krt. 19. szám elmondta, hogy ígéret 
volt, de dátum valóban nem volt. Azért vetette fel most a problémát, mert eddig 
elviselhető volt, de most már reped a lakása. Meglátása szerint az ő problémája most 
súlyosabb. Megkérdezte, hogy a lakása előtt van egy fa, amelyet ő ültetett, kell-e 
engedély a kivágásához.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr választ adott még arra kérdésre, hogy egy 
tulajdonosnak meddig tartanak a jogai és a kötelezettségi az utcafrontot illetően. A régi 
szokásrend szerint a telekhatárral érintett közterület a tulajdonos felelőssége a járda és 
az árok tekintetében. Ez a szokásjog most is kell, hogy éljen. Nyilván vannak 
szélesebb utcák, pl. Bocskai utca, ahol ezt közfoglalkoztatottak végzik. Fizikálisan 
nem lehetséges, hogy minden utcát mi tartsunk rendbe. Elmondta még, hogy a névvel 
és címmel érkezett kérdésekre, felvetésekre az érintetteket írásban tájékoztatjuk. 
 
 
Mivel több kérdés, észrevétel nem volt, Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte   
a megjelenést és a közmeghallgatást du. 19,15 órakor bezárta. 
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